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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES  VERBAL 
 
 
           Incheiat astazi 31.03.2021,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei Casin,judetul 
Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.83/25.03.2021 data de Primarul comunei Casin.Procedura de 
convocare a consiliului local s-a facut in scris . Proiectele de pe  ordinea de zi sunt anexa la documentul de 
convocare (invitatii). Proiectul ordinii de zi a sedintei consiliului local s-a adus la cunostinta locuitorilor 
comunei, prin afisare la sediul institutiei si prin afisare pe pagina de internet.  

Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in functie. 

Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al comunei. 
          La sedinta au participat 11  consilieri din cei 13 in functie, lipsind dl.Dragu Adrian si dl.Rosu 
Constantin.  Presedinte de sedinta este ales dl Flintoaca-Cojocea Ion,  pe o perioada de trei luni :  
februarie, martie,aprilie . 
        Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 25.02.2021 
si acesta se aproba in unanimitate.  
        I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei . Aceasta se aproba in unanimitate.  
       Primarul comunei, dl. Curelea Ioan-Cosmin, prezinta proiectul ordinii de zi a sedintei si a proiectelor de 
hotarare . 
 
1. Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.9/28.01.2021 privind  modificarea si completarea 
Inventarului bunurilor aparţinând domeniului public al comunei Cașin, judeţul Bacău, aprobat prin 
Hotarârea Consiliului Local Cașin nr.31/1999, prin includerea poziţiilor nr. 337 si 338 . Initiator : 
primar.  

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei ; 
                  - raportul de specialitate al secretarului general al comunei; 
                  - raportul comisiei pentri administratie publica, juridica, apararea ordinii si linistei publice, a 
drepturilor cetatenilor; 

 
2.Proiect de hotarare privind aprobarea  ,, Planului anual si de perspectiva pentru asigurarea resurselor 
umane ,materiale si financiare destinate prevenirii si gestionarii situatiilor de urgenta “al comunei 
CASIN . Initiator : primar. 

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei 
                  - raportul de specialitate al viceprimarului comunei 
                  - raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert;  

 
3.Proiect de hotarare privind stabilirea unor norme pentru activitatea de gospodarire, intretinere si 
curatenie, colectare, transport si depozitarea deseurilor,a activitatilor comerciale, precum si masuri de 
protectia mediului. Initiator : primar 

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei; 
                  - raportul de specialitate al viceprimarului comunei;  



 2 

                  - raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert;  

 
Ordinea de zi  se supune aprobarii si aceasta se aproba in unanimitate. 

       
Dl primar - A lasat sedinta din luna martie in ultima zi in speranta ca ar fi putut avea bugetul si am fi putut 

suplimenta pe ordinea de zi. Intrucat nu avem bugetul si nu au venit sumele de la Consiliul Judetean, 
prezentam numai cele 3 puncte de pe ordinea de zi, in speranta ca pana la data de 10 aprilie vom avea si  
sumele de la Consiliul Judetean Bacau si vom face alta sedinta ordinara la jumatatea lunii aprilie. Prezinta 
proiectele de pe ordinea de zi.  

Dl. Soroiu - solicita sa fie invoit si sa plece, are niste urgente. Mentioneaza ca a studiat materialele, este de 
acord cu ele. Se aproba. 

La punctul 1 - avem o hotararea privind includerea unor pozitii in inventarul domeniului public pe care 
trebuie  sa o revocam. Noi aici in consiliul local luam niste hotarari si Prefectura ia niste decizii.Nu tot timpul 
Prefectura este de acord cu hotararile consiliului local, ni le intorc si ne spun ce avem de corectat.Iata ca pentru 
pozitiile 337 si 338 pe care am vrut noi sa le prindem in inventarul comunei , cea de pe Drumul Viilor si cea de 
pe strada Preot Marinel si Motocilor pe care le-am prins in inventar , Prefectura a considerat ca mai trebuie sa 
obtinem un aviz al ministerului si apoi sa dam alta hotarare de consiliu local. Dumneavoastra trebuie sa 
aprobati acest lucru si o vom aproba in alta sedinta din lunile urmatoare. 

La pct.2 - Planul anual de perspectiva a resurselor umane, materiale pentru situatii de urgenta . In fiecare an 
trebuie aprobat un plan de asigurare a resurselor umane pe pregatire pentru situatii de urgenta. Pentru 
intocmirea acestui plan ne consiliaza un domn comandant care an de an ne ajuta cu intocmirea acestui plan 
pentru situatii de urgenta, dl.Lucaci si avem o serie de masuri care privesc acest plan. Da citire la cateva 
masuri din plan. 

La punctul 3 - norme de gospodarire, intretinere, cratenie, transport si protectia mediului. Se aproba anual si 
se refera la toti, si la persoane fizice si la persoane juridice, agenti economici.Sunt mai multe ,masuri dar si 
sanctiuni. Cine nu le respecta vor fi sanctionati de catre organele abilitate.Prezinta in mare materialul.  

Dl presedinte de sedinta - invita la cuvant   
Dl primar - in cazul in care nu sunt luari de cuvant mai face el niste precizari. Nu are bugetul si nu poate 

demara niste activitati in comuna dar spera ca pana pe data de 10 aprilie spera ca Consiliul Judetean sa 
redirectioneze sumele catre fiecare localitate . De aceea, nu poate semna contracte si spera ca pana pe 10 sa 
avem bugetul ia, in jurul datei de 15 aprilie ne vom intalni in sedinta ordinara  pentru a imparti bugetul si 
pentru a pune mai multe proiecte pe ordinea de zi.Vom avea si indicatorii pentru proiectul pentru eficientizare 
energetica la scoala care s-a mai transmis si in anii interiori, mai avem proiectul cu iluminatul public.Se vor 
schimba lampile aproape in intreaga comuna si din cauza asta functioneaza iluminatul si pe durata noptii 
pentru ca ne-au cerut cei de la mediu sa facem o diferenta de consum intre iluminatul cu becurile vechi si sa se 
faca comparatia cu cat se va cheltui pe iluminatul nou.Speram ca lampile vor fi mai eficiente si costurile mai 
putine.Dar, s-a lucrat la acest proiect si este aproape gata, mai urmeaza sa ne elibereze autorizatia de 
functionare cu ajutorul CJ Bacau si de saptamana cealalta , pana de sarbatorile pascale, se vor inlocuicu  
lampile aproape in toata comuna si iluminatul va fi pe intreaga perioada a noptii. 

La dosarele pe care le-au intocmit cetatenii pentru gaz , am trecut de 250 de dosare, ne-a contactat directorul 
de la DelGaz Bacau si cu ajutorul dansilor am scanat acele dosare pe site-ul de la DelGaz Grid dar nu le putem 
scana pe toate deodata pentru ca sunt foarte multe solicitari si le-am luat pe zone : Casin, Pochita, Vlasca. In 
fiecare zi de luni, ne-au rugat sa scanam aceste dosare  si sa le incarcam pe site-ul lor, ca vom primi si raspuns 
in 30 de zile pentru aceste dosare.Fiind foarte multe dosare in judet ne-au rugat sa incarcam in fiecare 
saptamana cate un set de dosare si avem si confirmarea ca le-au primit. 

Mai avem, si asteptam cu nerabdare sa scoatem la licitatie proiectul de asfaltare a drumurilor in comuna 
Casin, un proiect important pentru localitate, proiectul a fost refacut , a fost trimis la AFIR Iasi pentru 
aprobare, am dat si noi hotararea de consiliu local, trebuie sa stea la AFIR 30 de zile (azi sunt 21 de zile de 
cand este la AFIR) , mai trebuie sa treaca si celelalte zile apoi il scoatem la licitatie,.Daca lucrurile decurg 
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normal si nu ne vom izbi de piedici, in speranta ca vom avea o firma serioara, la sfarsitul lui aprilie firma 
castigatoare se va putea apuca de treaba. 

Din acest motiv am vrut sa fac niste precizari cu privire la proiectele localitatii. Daca mai aveti neclaritati 
astepta sa ma intrebati .  

Dl. Flintoaca- Cojocea Ion - supune la vot proiectele de hotarare de pe ordinea de zi si acestea se aproba in 
unanimitate. 

 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal. 
 
 
 

           Presedinte de sedinta,                                                                          Secretar General,    
          Flintoaca-Cojocea Ion                                                                   Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
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